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Bekaert in China
贝卡尔特在中国
Bekaert 
贝卡尔特
Bekaert, a global company with headquarters in Belgium, has a worldwide leading position in the development, production and sales of steel wire products, steel cord products, and advanced materials and coatings. In 2007, Bekaert reached a combined sales level of € 3.4 billion and employed 20.400 people. Bekaert is pursuing this leadership position through an increased global presence, operational excellence in its production platforms, continuous process and product innovation, and business and technological partnerships. 
贝卡尔特（Bekaert）是一家总部位于比利时的大型跨国公司，其在钢丝制品、钢帘线制品、先进材料和镀膜技术的开发、生产及销售方面保持全球领先。2007年，贝卡尔特的销售额达到34亿欧元，员工总数超过20，400名。 贝卡尔特致力于在全球市场保持领先地位。为实现上述目标，公司不断扩展全球分支机构，促进在全球生产平台上的高效运作，推进流程和产品创新，并加强与业务和技术合作伙伴之间的合作。

Bekaert has experienced significant growth in China in the recent years, in almost all of its business platforms and in particular in its steel cord products for tire reinforcement. Today, Bekaert has more than 6,000 employees in China, with production platforms in Jiangyin, Shenyang, Weihai, Suzhou, Wuxi and Shanghai. By year end 2007, more than RMB 4.5 billion has been invested in 15 joint ventures or wholly owned companies, including an R&D centre.
近年来，贝卡尔特在中国的业务取得长足发展，尤其是在用于轮胎加固的钢帘线产品方面。当前，贝卡尔特中国的员工总数已经超过6，000名，在江阴、沈阳、威海、苏州以及上海均建有重要的生产平台。截至2007年底，贝卡尔特在华投资已超过45亿人民币，成为中国境内最重要的外资公司之一。在中国，贝卡尔特现已拥有15家合资或独资公司，其中包括研发中心。

Website: www.bekaert.com or  www.bekaert.com.cn
[image: image1.png]




